

LEDENVERGADERING

5 oktober 2023 20.00 uur Wittenhorst Halsteren

Aanwezig: Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden, Marissa Zegers, Ton Manni, Wout Huijgens, Sjef Robben, Kees Rommens, Peter Tange, Wim Buijs, Mark van Doorn, Stefaan Verheugt (CDA), Hans Korvers (toehoorder), Jack Maas (yoehoorder)

Afwezig m.k.: Eugene van den Eijnden, Kees Kaiser, Marloes Roks,

	Onderwerp	Toelichting	Verslag / Besluit	Actie
1.	Opening		Eugene afwezig; Marissa neemt waar.	
2.	Notulen ledenvergadering d.d. 7-9-2023	Al eerder toegezonden	Akkoord	
3.	Post/berichten	<ul style="list-style-type: none"> *Ben K. opzeggen lidmaatschap *langzaam verkeer overgang A4 *spiegels diverse punten *Leeuwerik diverse info. 1 november feestelijke opening *Tholenseweg; DRH niet geïnformeerd door initiatiefnemer. Wethouder is hierover geïnformeerd. *voorlichting aanpak Elkhuizenlaan e.o. 	<ul style="list-style-type: none"> *gemeente ziet geen mogelijkheden *geen ingrepen nodig; veiligheid is voldoende volgens ambtenaar. *Mooi geheel geworden *Er is ook op de gemeente nog geen gesprek gevoerd. *Goed bezocht. Dorpsraad vreest dat het toch een racebaan gaat worden. Remmende factor "verkeer van rechts heeft voorrang" gaat vervallen door nieuwe inrichting. 	

		<p>*groene Golf randweg</p> <p>*fietsersbond schrijven aan college i.z. Aldinvestiging</p> <p>*info over Sabic vanuit werkgroep Tuinwijk</p> <p>*Zweedsestraat zonnepanelen</p> <p>*viaduct Elkhuisenlaan schoon.</p>	<p>*Oud en nieuw systeem wisselen gen gegevens uit. Wordt door installatiebedrijf hard aan gewerkt. Hopen nog dit jaar groene golf in beweging te zetten.</p> <p>*Veiligheid van m.n. fietsers ver te zoeken.</p> <p>*Blijven kritisch. Willen nog steeds meer cijfers openbaar hebben.</p> <p>*Ook op panden met monumentale status? Bergen op Zoom heeft hiervoor regels. Die zullen toegepast moeten worden.</p> <p>*Kunstenaars gaan binnenkort aan het werk.</p> <p>Aandacht gevraagd voor oversteek Steenbergseweg. Zou onoverzichtelijk zijn door bomen in de berm Peter en Marissa bekijken de situatie de komende weken.</p>	
4.	Gesprek college	<p>17 oktober bezoek college</p> <p>*invulling Elisabeth</p> <p>*Aldi-vestiging</p> <p>*Mozartstraat</p> <p>*Bestrating algemeen</p> <p>*bouwvertragingen door tekort ambtenaren</p> <p>Hart van Halsteren-Fort de Roovere, Schans 6, veiligheid op parkeerplaatsen, fietsendiefstel Zwembad, Hertenkamp</p>	<p>Linie van de Eendracht. (fietspad even in herinnering brengen)</p> <p>Mevrouw met slecht trottoir geen reactie. Nog twee andere mogelijke kandidaten.</p> <p>Eugene zorgt voor route.</p>	
5.	Burgerparticipatie		<p>10 oktober bijeenkomst van WijZijn. TanteLouise zal hier haar plannen presenteren rondom nieuwe woonzorgcentrum.</p> <p>De Dorpsraad praat met TL op 22 november over stand van zaken betreffende nieuwe Elisabeth.</p> <p>Werkgroep Quirinuskapel heeft een nieuw bord geplaatst bij de Quirinusbron naast pand Halsterseweg 1. De moeite waard.</p>	
6.	Auvergnepolder		<p>Subsidie is binnen en de 3 betrokken gemeentes (BoZ, Steenberg en Tholen) zullen ook hun bijdrage (50%) leveren.</p> <p>Bedoeling is om met (oud) werkgroepleden, Heemkundekringen, Dorpsraden en overheden hier feestelijke aandacht aan te besteden.</p> <p>Meer gegevens hierover volgen z.s.m.</p>	

			<p>Wout en Jan zijn 2 oktober (met een aantal bewoners uit Lepelstraat en Halsteren) naar verdeelstation in Rilland geweest.</p> <p>Vergelijken van stations is erg moeilijk. Rilland produceert geluid en is redelijk geïsoleerd. Dit laatste zou in Halsteren veel uitgebreider worden aangepakt. De vergadering vraagt zich af of TenneT de norm betreffende geluidsoverlast gaat halen. Hierbij zouden vooral de lage tonen voor hinder kunnen zorgen.</p> <p>Opnieuw de opmerking dat de DRH zich houdt aan “handen af van de Auvergnepolder”.</p> <p>Noodzaak van nieuwe verdeelstation is groot; Nederland is momenteel niet in staat om de elektriciteitsvoorziening op een zo groen mogelijke manier te realiseren.</p> <p>Een verdeelstation is voor de DRH acceptabel; voor productiebedrijven en “schoendozen” is geen plaats in de polder.</p> <p>Sabic heeft inmiddels officieel laten weten dat op de Spie geen mogelijkheden zijn voor het bouwen van een verdeelstation.</p>	
7.	Milieuzaken havengebied		<p>Naast lopende zaken (Tuinwijk/Noordgeest) in de toekomst logistieke problemen t.g.v. aan- en afvoer van containers.</p> <p>Capaciteit gaat met bouw van buitenterminal flink omhoog.</p> <p>Gevreesd wordt voor overlast van verkeer op wegen in havengebied en op de Randweg.</p>	
8.	St.Elisabeth		<p>22-11 gesprek met Tante Louise.</p> <p>Heemkundekring is op zoek naar mogelijke namen voor het nieuwe Elisabeth. De vergadering oppert de naam “het Gasthuis”.</p> <p>Dorpsraad wil graag voor eigen bewoners opvang met zorg.</p> <p>Verpleeghuis is niet haalbaar; kosten liggen hiervan heel hoog en ook is het heel moeilijk om aan voldoende personeel te komen.</p>	
9.	Bouwactiviteiten Halsteren	<ul style="list-style-type: none"> *Ambachtsweg/Wouwseweg *Leeuwerik *Mozartstraat *hart van Halsteren 	<ul style="list-style-type: none"> *geen reactie van bewoners/omwonenden. *meer gezelligheid op het plein ??? *wachten op goedkeuring *10 oktober bijeenkomst in Wittenhorst. Bouwpartner is bekend. 	
10.	Sociale Media		<p>Gevraagd om reacties slechte stoepen.</p> <p>Aantal reacties binnengekomen. Worden meegenomen in rondgang met college.</p> <p>Zijwegen worden(nog) niet aangepakt.</p> <p>GL, CDA en GWBP willen samenwerken met Dorpsraad om Halsteren toegankelijker te maken voor minder mobiele inwoners.</p> <p>Plannen Elkhuizenlaan staan ook op website.</p> <p>Angst dat het een racebaan wordt.</p>	

11.	Andere punten van belang	Dorpsstraat	Flappentap in oude ABNAMRO pand werkt al 5 maanden niet. Zou softwareprobleem zijn. Peter zal bij bedrijf nogmaals aandringen op reparatie.
12.	Rondvraag		*Vergaderdata 2024 bij deze definitief. *N.a.v. defecte pinautomaat de opmerking dat steeds meer ouderen problemen ondervinden bij digitale acties. (bijv. parkeerautomaten) *In hoeverre heeft middenstand Halsteren voordeel bij een Intratuin aan de vernieuwde Halsterseweg? <i>Voor zover bekend bij de Dorpsraad is er geen contact tussen beide partijen. Er is door betrokkenen ook nooit kenbaar gemaakt bij de Dorpsraad dat hier behoefte aan is.</i>

Volgende bestuursvergadering 26 okt. en ledenvergadering 9 nov.

Peter Tange
secretaris DRH